

# 流蘇

## 吊飾製作

Sidra Fong

### 材料：

- 剪刀
- 彩色紗線
- 繩子
- 夾子
- 硬卡紙(長度最少8CM)

### 做法：

1. 首先將紗線的一端固定在硬卡紙上，纏繞硬卡紙約15至20次
2. 當達至理想的大小時，剪去剩餘的紗線  
(\*完成時，紗線的開端和末端須在硬卡紙不同的方向)
3. 另外剪出一條3吋長的紗線
4. 把這條紗線放在已纏繞線圈的開端下面  
(即線圈與硬卡紙之間)，繫上小結，這便是流蘇的最頂端
5. 移除硬卡紙
6. 用剩下的紗線，在線圈最頂端下方約2CM處，繞線圈並繫上小結，這便是流蘇的頭部
7. 剪開線圈的底部，再按個人喜好修剪
8. 準備一條長繩子
9. 在繩子上綁上流蘇吊飾
10. 在流蘇吊飾間加上夾子，便可夾上照片、便條紙、明信片等



# How to Make Tassel Charms



## Materials:

- Scissors
- Colourful yarn
- Rope
- Clip
- Cardboard (a minimum length of 8 cm)

## Steps:

1. First, fix one end of the yarn on the cardboard and start wrapping the yarn around it 15 to 20 times.
2. When the wound bundle reaches the desired thickness, cut the remaining yarn off (\*The open end of the yarn and the other end should be on opposite sides of the cardboard).
3. Cut a 3-inch strip of yarn off.
4. Place this strip under the open end of the yarn that has wound round the cardboard (between the bundle and the cardboard). Tie it into a knot, which will then be the top of the tassel.
5. Remove the cardboard.
6. To create the head of the tassel, take the yarn left over and tie several knots at the top (about 2 cm below).
7. Cut the bottom of the bundle in half and trim it to your liking.
8. Prepare a long rope.
9. Tie the tassel charms on the rope.
10. Place clips between the tassels (for fixing photos, memos, postcards, etc.)

